
Zápis z jednání sportovní komise UL 

Datum: 24. 10. 2015     Místo: Pelhřimov 

Účast:   Michal Seifert 
  Ivo Lengál 
  Juraj Čekan 

 Karel Švec 

 Michael Lacko 

 Jan Lorenc 

Lenka Bejčková 

 

Omluveni: Petr Chvojka 

 

Body jednání: 

1. Zpráva o dotacích a financích 

Michal Seifert přednesl zprávu o aktuálním stavu financí a informoval o podání 

žádosti za svaz UL na rok 2016. 

2. Problematika rozhodčí 

Ivo Lengál upraví sportovní řád na rok 2016 o odstavec rozhodčí. Sportovní 

komise pověřuje L. Bejčkovou, aby zažádala AeČr, aby mohlo LAA svaz Ul 

evidovat a školit rozhodčí dle pravidel FAI a Sportovního řadu svazu UL.  

3.  Uspořádání mezinárodních soutěží  

AK Havlíčkův Brod vyslovil zájem o uspořádání mezinárodní ultralehké 

soutěže v následujících letech. Zájem byl projednán. SK žádá o zpracování 

nabídky pořádání ME 2017 v UL včetně předzávodu v roce 2016 a předložení 

do konce roku 2015. AK HB zpracuje BID dle FAI.  

4. Navigační soutěže Poháru Petra Tučka 

Zachovat stejný model jako v roce 2015, tzn. 10 soutěží v roce 2016. Oslovit 

zájemce o pořádání PPT v roce 2016, zveřejnit na webu a do Pilota. Úkol na 

příští SK rozhodnout kolik kol se bude započítávat do MČR. 

5. Problematika kolem programu mladých talentů 

Proplácení podpory MT bude výhradně na LAA akcích.  

6. Odměny za práci SK a předsednictva 

Vzhledem ke zvýšení administrativy navrhujeme projednání této problematiky 

na nejbližším zasedání předsednictva.  


